
ZAGREB - LJUBLJANA

Prijateljstvo
med šolama

te vrsto let je osnovna Sola Boriaa Kldrlča pobratena z
osnovno Solo Josipa Račiča iz Zagreba. Vsa ta leta rtaa veže
prisrčen priiateljski odnos.>

Tako so nas tudl letos ob dnevu aole oblskali vrstniki fn
njihovj učitelji s pobratene Šole iz Zagreba. Za njihov obisk
smo se prjpravljali že nekaj tednov. Ko so priSli, smo jih lepo
sprejeli in jih z namenom. da jim razkaiemo koSfiek Slovenije,
popeljali na grad BogenSperk. Ob tej priložnosti smo seveda
phpravilt tudi proslavo, ki je ob strokovni pomoči ravnatelja in
nekatenh tovanšic izredno uspela.

Vrstnlke Iz Zagreba 90 sprejell učencf, ki so se že prej javili,
In jih pogostili ter jjm po Žetji tudt razkazall Ljubljano. Proti
večeru smo pripravili za goste in za učence ptes, učiteljl pa so
biii pogoSčeni v zbornici. V poznih urah so gostje zapustilt
Ljubljano in s težkim srcem smo se poslovili od njih. Dan je
uspel. ker smo bili v celoti dobro pripravljeni in ker je bila
predvsam organlzaclja Izvrstna.

Zopet pa smo se srečali v Zagrebu, kjer so učenci In delavci
osnovne Šole Josip RaČič praznovali svoj praznlk. Zgodaj
zjutraj smo se 5e vsi zaspani zbrali pred Solo. V avtobusu je
vladalo prijetno vzdušje. Pred Šolo so nas pričakali učenci
osnovne Sole Josip Račič In nam zaželeli dobrodošlico. V
poufini dan izleta je spadal ogled muzeja Vladimira Bakariča.
Ko smo se vrnili v Solo, so nas gostitetjt odpeljali domov in
nam vsak na svoi naiin krajSali fias.

Proti večeru je bila na sporedu proslava. Učenci osnovne
šote Josip Račič so nam pripravili zelo zanimiv program.
Proslava se je končala z menjavo daril med obema šolama,
nato pa smo učenci odhitell na ples, pripravfjen v bližnjem
disku. Plesu je sledilo težko slovo od prijaleljev In odpeljali
smo se protl Ljubljani.

V avtobusu smo se pogovarjali o prezivetem dnevu )n
našem prijateljstvu s pobrateno Šolo:

Jetena; -Obiskovanje učencev Iz ene in druge osnovne šole
se mi idi prtma. V Zagrebu sem ze bUa in upam, da bom šla
tudl drugo teto.-

Klavdija: »Po mojem je ta povezava zelo dobra, ker spoznaš
veliko novih prijateljev.-

Renata: -Tudi lansko leto sem btJa v Zagrebu in bilo mi je
zeto vŠeC- Spoznaim —m doatf prijafsJjav. organizacJJa Je bita
dobra tn Zagrebčani so bili gostoljubrii. Se posebno prijetno
je btlo na plesu.«

Irena: -Zdl se mi dobro, ker lahko skleneS prijateljstvo z
zagrebSkiml vrstniki in se seznaniS z njihovim Življenjem v
prostem Času. Ob obisku pri njih se seznanife z lepotami
hrvaških krajev in njihovlmi znamenltostmi- Upam, da to prija-
teljstvo ne bo trajalo samo tako dolgo, dokler smo v osnovni
soli, ampakdlje.«

Gregor: »Ufiencl z obeh 5ol bi se morali srečevati večkrat na
leto. Tudi na plesu je dobro. Moti me le, da gosti tako hitro
odidejo.-

šolska skupnost učencev
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